
Zápis z jednání členské schůze Vodárenského sdružení obcí Halže konané  

dne 16.června 2020 v Kulturním domě Chodský Újezd. 

 

Účast:  
Ing. Petr Myslivec (Bor), Ing. Pavel Nutil (Planá), František Čurka (Halže), Mgr. Silvie 
Vajskébrová (Studánka), Václav Raba (Chodský Újezd), Ing.G. Macková (Ctiboř), K. Fišpera 
(Stráž), C. Hirš (Chodová Planá), Ing. J. Kadavá (Zadní Chodov), Bc. K.Bachtelová (Tisová), 
A.Ardeleanu (Lom),  
 

Omluveni: 
Josef Horáček (Tachov) 
Mgr. Jitka Valíčková (Staré Sedliště) 
 
Zmocnění: 
Město Tachov na Františka Čurku 
Obec Staré Sedliště na Františka Čurku 
 
 
Nepřítomni: 
Zástupce obce Částkov 
 
 
Hosté: 
Ing.Josef Hora – předseda VSOZČ Karlovy Vary 
Ing. Antonín Jágl – ředitel VODAKVA a.s., Karlovy Vary 
Ing. Z. Frček, MBA – náměstek ředitele VODAKVA a.s., Karlovy Vary 
 
Jednání členské schůze zahájil a průběh řídil předseda F. Čurka. Konstatoval usnášeníschopnost 
jednání a předložil návrh programu jednání. 
 
Navržený program jednání členské schůze byl jednomyslně schválen. 
 
Program:  

1. Zahájení, schválení programu 
2. Kontrola usnesení, zpráva o činnosti předsedy VSO 
3. Závěrečný účet VSO za rok 2019 a auditorská zpráva o přezkumu hospodaření 
4. Informace o stavu a plánech rozvoje majetku VSO 
5. Různé 

 
 
2. Kontrola usnesení, zpráva o činnosti předsedy 

Usn.č.255 – využití volných prostor areálu ÚV Svobodka – informace v bodu 4.  
Usn.č.259 – navýšení půjčky VODAKVě a.s. o 200 tis. Kč – provedeno 
Usn.č.261 – Smlouva o SoUBS – věcné břemeno vodovod Doly - Investor dále nekomunikuje 



Práce předsedy: 
- Přeložka vodovodu Doly 
- Zajištění auditu hospodaření VSO 
- Příspěvky na činnost VSO od VSOZČ a VODAKVA 
- Navýšení půjčky VODAKVě 
- Organizační příprava ČS,  

 
Ke zprávě nebyly připomínky. 
 
Usnesení číslo 262: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje zprávu o kontrole usnesení a o 
činnosti předsedy VSO. 

Hlasování: Pro 13, Proti 0, Zdrželo se 0 

 

3. Závěrečný účet VSO za rok 2019 a auditorská zpráva o přezkumu hospodaření 

Materiály k bodu jednání byly rozeslány s pozvánkou. Předseda VSO doplnil o informaci 
k provádění auditu. Doporučil pro rok 2020 využít auditorské služby poskytované Krajským 
úřadem Plzeňského kraje. 

 
Usnesení číslo 263: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje zprávu o provedení inventarizace 
majetku VSO k roční účetní závěrce k 31.12.2019 s celkovou hodnotou majetku 
237 892 956,70 Kč. 

Hlasování: Pro 13, Proti 0, Zdrželo se 0 

Usnesení číslo 264: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže vyjadřuje souhlas s celoročním 
hospodařením a závěrečným účtem Vodárenského sdružení obcí Halže za rok 2019 včetně 
zprávy auditora o výsledku přezkoumání hospodaření DSO za rok 2019 s výrokem bez výhrad. 

Hlasování: Pro 13, Proti 0, Zdrželo se 0 

Usnesení číslo 265: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje „Výsledek hospodaření“ ve 
schvalovacím řízení účet 431 v částce 28486,09 Kč na účet 432 „Výsledek hospodaření 
předcházejících účetních období“. 

Hlasování: Pro 13, Proti 0, Zdrželo se 0 

Usnesení číslo 266: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje auditorem hospodaření pro rok 
2020 Krajský úřad Plzeňského kraje. 

Hlasování: Pro 13, Proti 0, Zdrželo se 0 

 



4. Informace o stavu a plánech rozvoje majetku VSO 

Informaci o aktuální stavu provozu majetku sdružení podali Ing.A.Jágl, Ing.Z.Frček, MBA, 
Ing.J.Hora.  

Ing.Jágl: Informace o přípravě využití volných kapacit areálu ÚV Svobodka, úpravy objektu 
střediska vodovodů v Tachově. 

Ing.Frček MBA: podal informace o správě majetku VSO nebo zařízení souvisejících 
s majetkem VSO. 

- Ultrafiltrace na ÚV Svobodka, zkušební provoz od 17.6. 
- Tlaková kanalizace Obora – Horní Výšina 
- Sušárna kalů na ČOV Tachov – příprava stavby 
- Stavební úpravy na ÚV Svobodka – např. rampa chlorovny a další drobné zásahy 
- Rozšiřování odběrných míst na SV TPB – Tisová, Stráž 

Ing.Hora: v r.2020 získáno cca 80 mil. Kč na dotacích, systematická práce přináší pozitivní 
výsledky. 

Ing.Myslivec: vodovod Doly – přes výzvy se schůzka se zástupci CTI neuskutečnila. Dotaz na 
místo, kde by měla být sušárna kalů. 

Ing.Frček, MBA: zjistil, že stavba Vodovod Doly je zhruba z 80% hotova. Je prováděna 
investorem CTI v režimu výměny stávajícího řadu. 

Ing.Jágl: Sušárna bude v areálu ČOV Tachov. Problémy byly při územním řízení – záplavové 
území. Nyní by již mělo být vyřešeno. Problémem je likvidace kalů z malých ČOV a sušárna 
je řešením. 

p.Fišpera: Jaké je využití sušiny. 

Ing.Jágl: Využití se hledá a testuje. Pravděpodobně se bude spalovat a popel (až 60% 
z původního objemu) se bude skládkovat, pokud nebude použitelný např. ve stavebnictví. 

V průběhu diskuse se z jednání omluvil pan Ardeleanu. 

Usnesení číslo 267: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže bere na vědomí informace o aktuálním stavu 
a plánech rozvoje nadobecní infrastruktury v majetku VSO. 

Hlasování: Pro 12, Proti 0, Zdržel se: 0 
 

7. Různé. 

Členská schůze byla informována o návrhu Veřejnoprávní smlouvy s VSOZČ o poskytnutí 
příspěvku na pokrytí provozních nákladů VSO, Smlouvy o příspěvku od VODAKVA a.s. na 
pokrytí provozních nákladů VSO, žádosti Vodohospodářského podniku a.s. Plzeň o souhlas 
s dotčením části pozemku č. 3694 v kat. území Stráž, pro výstavbu vodovodu pro místní část 
obce Stráž – Souměř. 
 
Usnesení číslo 268: 



Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje Veřejnoprávní smlouvy s VSOZČ 
a Vodakva a.s., Karlovy Vary, o poskytnutí příspěvku na pokrytí provozních nákladů VSO. 

Hlasování: Pro 12, Proti 0, Zdržel se: 0 
 
Usnesení číslo 269: 
Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže souhlasí s dotčením části pozemku č. 3694 
v kat. území Stráž, pro výstavbu vodovodu pro místní část obce Stráž – Souměř. 

Hlasování: Pro 12, Proti 0, Zdržel se: 0 

 
 
Zapsal: 
 

 


